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Sitno, 30 czerwca 2015 roku 
 
 

 

ST. 0002.VII.10.2015 
 

Protokół Nr X/2015 

R a d y  G m i n y 
Sitno 

z dnia 30 czerwca 2015 roku 
 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sitno na lata 2015-2021, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu użytkowego, 

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

- w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej na remont chodnika przy 

drodze powiatowej Nr 3244L w miejscowości Kolonia Sitno, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sitno do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „ Ziemia Zamojska”, 

- w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Sitno, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Sitno, 

- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Sitno dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych innych 

składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

- w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Lustracja terenu gminy Sitno dotycząca potrzeb remontowych i inwestycyjnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 

Radni obecni: 
1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 
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5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Polski Robert 

10. Ryszczuk Jan 

11. Sokołowski Dariusz 

12. Szawarski Ryszard 

13. Tokarz Kazimierz 

14. Torba Janusz 

15. Wydmański Władysław 

 

 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 

 

Otwarcia obrad X Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Klikicki. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Mariana Bernata, Z-cę Wójta Pana Kajetana Protasa oraz Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, jak również pozostałych gości: Panią Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor 

Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie, Panią Barbarę Tor kierownik GOPS, 

rodziców dzieci Szkoły Podstawowej w Sitnie. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 

i trwały do godz. 19
30

. 

 

 

Ad.2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania uchwał. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym mamy 

w punkcie 9.  zaplanowaną lustrację w terenie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w programie mamy ujętą uchwałę w sprawie 

wydzierżawienia części lokalu użytkowego w Stanisławce na cele rehabilitacyjne. 

Jednak tej uchwały nie będzie, ponieważ dopiero został złożony wniosek do Urzędu 

Wojewódzkiego, którego celem miałoby być zapewnienie osobom starszym pobytu 

dziennego. 

Dalej Pan Wójt poinformował, że kończy się umowa dzierżawy na Ośrodek 

Zdrowia w Sitnie, nad którą też trzeba będzie się zastanowić. 
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Następnie Pan Wójt poinformował, że jest jeszcze dodatkowa uchwała na 

sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym dotycząca drogi na osiedlu w 

Jarosławcu przyległej do posesji mieszkańca, która jest niepotrzebna do ruchu. 

Podobna sytuacja jest, jeśli chodzi o działkę nr 1867 także na osiedlu w Jarosławcu. 

Pan Przewodniczący poprosił o rozdanie tych projektów uchwał, o których była 

właśnie mowa. 

Podsumowując, Przewodniczący wyjaśnił, że jest propozycja Pana Wójta, aby 

w miejsce uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu 

użytkowego, która nie będzie dzisiaj podejmowana, wprowadzić uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Pan Wydmański zapytał, gdzie są położone te działki o nr 1606 i 1867. 

Pan Wójt przedstawił na mapie, gdzie są położone te działki. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowany porządek 

obrad wraz z propozycją Pana Wójta. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad wraz z w/w zmianami 

jednogłośnie. 

Przewodniczący zaproponował, aby w pierwszej kolejności oddać głos 

przybyłym gościom.  

Pani Nina Drozdowska powiedziała, że przed sesją mieli spotkanie z Panem 

Wójtem w sprawie zmian w Szkole Podstawowej w Sitnie, a w związku z tym ma 

prośbę, aby na ten temat wypowiedzieli się też radni. 

Następnie Pani Drozdowska stwierdziła, że skargi składane na rozstrzygnięcia 

nadzorcze Wojewody Lubelskiego dot. Szkoły Podstawowej w Sitnie do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego zostały odrzucone przez tenże Sąd, 

a w związku z tym gmina poniosła koszty. 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina nie poniosła żadnych kosztów w związku ze 

złożonymi skargami na rozstrzygnięcia nadzorcze Wojewody. Gmina zapłaciła 

jedynie 200 zł za złożenie skargi na opinię Kuratora. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że zakwestionowane zostało nasze spotkanie ze 

związkami zawodowymi, ponieważ uważają, iż to spotkanie nie konsultacje. 

Kolejno Pan Wójt powiedział, że czekamy teraz na Kuratora – jak policzy dalej 

dzieci. 

Pani Drozdowska powiedziała, że chce poruszyć temat obecnego okresu, 

a mianowicie: modernizacja budynku związana z przystosowaniem sal do 

przedszkola oraz nowy arkusz kalkulacyjny, w związku, z którym dzieci w klasach 

II-III i IV-V będą pracowały na wszystkich lekcjach wspólnie. 

W związku z tym faktem pani Drozdowska poprosiła o zabranie głosu przez 

radnych w tej sprawie. 

Pan Wydmański zapytał, czy w przypadku przegranych spraw w Wojewódzkim 

Sądzie Administracyjnym Gmina nie będzie ponosiła kosztów sądowych. 

Pan Wójt odpowiedział, że w prawie administracyjnym jest zupełnie inna 

historia, to nie są jeszcze prawomocne wyroki. Prawomocne wyroki są wtedy, gdy 

będzie kasacja do Naczelnego Sądu Administracyjnego. Nie ma z tego tytułu opłat. 

Następnie pan Wójt wyjaśnił, że klasy zostały połączone ze względu na fakt, iż 
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w klasach II jest łącznie tylko 8 uczniów, tak samo jest w przypadku klas IV-V. 

Dlatego też nie dało się inaczej tego zrobić. 

Pan Polski, zapytał o liczbę dzieci w przedszkolu w Sitnie. 

Pan Wójt powiedział, że jest mało dzieci, ponieważ musimy im stworzyć 

warunki lokalowe. 

Pan Polski stwierdził, że Pan Wójt dalej widnieje, jako Prezes Stowarzyszenia 

w Kornelówce. 

Pan Wójt powiedział, że nie jest już Prezesem od dawna i proszę to sobie 

sprawdzić. 

Pan Polski zapytał czy przedszkola są też w szkołach stowarzyszeniowych. 

Pan Wójt potwierdził, że są.  

Pani Drozdowska stwierdziła, że tworząc warunki lokalowe dla Przedszkola, 

automatycznie pomniejszamy warunki lokalowe dla Szkoły Podstawowej w Sitnie. 

Pan Wójt odpowiedział, że to wcale nie jest tak, ponieważ warunki lokalowe są 

dobre dla Szkoły Podstawowej w Sitnie. 

Podczas dyskusji na temat szkół i przedszkoli z terenu gminy poruszono tematy: 

kadry nauczycielskiej, środków przeznaczonych na szkoły, prawidłowego 

funkcjonowania szkół i przedszkoli, wyników nauczania. 

Pan Wójt stwierdził, że wszystko wskazuje na to, iż rodzice dzieci z Sitna nie 

chcą Przedszkola w Sitnie. 

Pani Drozdowska powiedziała, że Pan Wójt przypisuje jej wiele rzeczy między 

innymi donosy, a w związku z tym pyta jeszcze raz czy te słowa są kierowane 

bezpośrednio do jej osoby. 

Pan Wójt odpowiedział, że nic nie przypisuje Pani Drozdowskiej tylko całemu 

środowisku z Sitna. 

Na koniec Pani Drozdowska powiedziała, że dyskusja na temat Szkoły 

Podstawowej w Sitnie jest bezwzględnie potrzebna w każdym momencie, jeśli 

Państwo będziecie podejmować jakiekolwiek decyzje związane z tą Szkołą.  

Pan Wójt stwierdził, że patrząc na obecne stanowisko Państwa dajemy sobie 

spokój z Przedszkolem w Sitnie zostaje ta sama baza dla dzieci 5-letnich, która jest. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Janusz Torba, Teresa Chmiel i Jerzy Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przy 11 głosach za i 4 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. 4 

 

Przyjęcie uchwał 

 

PaniTeresa Chmiel odczytała kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

 

1. Uchwała Nr X/46/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r.w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2015 r. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

Pan Wydmański wniósł uwagi, co do tego, że budżet był opracowywany bez 

konsultacji z Komisją Budżetową. 

Dalej Pan Wydmański zapytał:, „(…) co to jest za pozycja 1 467 752, 44 zł na 

Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy na prowadzenie szkół 

podstawowych(Kornelówka, Horyszów Polski, Cześniki, Kolonia Sitno), potem 

jestpunkt Stowarzyszenie Rozwoju i Promocji Gminy na prowadzenie przedszkoli 

niepublicznych.” 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to kwota na prowadzenie tych szkół na cały rok. 

Pan Wydmański zapytał, czy jest to kwota z subwencji oświatowej, czy też 

z innych źródeł. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że są to środki z subwencji oświatowej.   

Następnie Pan Wydmański poprosił, aby przed następnymi sesjami spotykała się 

jednak Komisja Budżetowa z Panią Skarbnik. 

Kolejno Pan Wydmański stwierdził, że ta uchwała powinna być rozbita na dwie 

uchwały, ponieważ, dotyczy też zmian limitu zobowiązań z tytułu zaciąganych 

kredytów i pożyczek oraz zmiany upoważnienia wójta gminy do zaciągania kredytów 

i pożyczek. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że ta uchwała stanowi jedność i nie może być 

dwóch uchwał. 

Pan Wójt powiedział, że na poprzedniej sesji była potrzebna konsultacja Komisji 

Budżetowej, dlatego, że w terminie 7 dni nie dotarły materiały. Teraz materiały 

zostały przekazane w terminie. Natomiast, jeśli Przewodniczący Komisji Budżetowej 

bądź też inni radni mają wątpliwości, co do uchwały, zwołują Komisję Budżetową 

i spotykają się, a my wszystko wyjaśniamy.  

Dalej Pan Wójt wyjaśnił, że jest jedna uchwała budżetowa na rok i do niej są 

zmiany, jeśli chodzi o limit, to został on zwiększony ze względu na fakt, iż potrzebne 

są pieniądze na bieżące wydatki, jednak on się zmniejszy jak otrzymamy zwrot za 

instalacje solarne. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 

przeciw 0 i 4głosach wstrzymujących się. 
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2. Uchwała Nr X/47/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r.w sprawie 

zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2015-2021. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała ta jest konsekwencją poprzedniej 

uchwały.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 

przeciw 0 i 4 głosach wstrzymujących się. 

 

 

3. Uchwała Nr X/48/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała ta była już objaśniana na 

samym początku sesji przez Pana Wójta. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

 

4. Uchwała Nr X/49/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że są drobne poprawki do uchwały, które zostały 

naniesione przez radcę prawnego – zmienił się tytuł uchwały, podstawa prawna oraz 

§ 1, jednak uchwała dot. tego samego. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie w/w poprawek do 

uchwały. 

Państwo Radni przyjęli poprawki do uchwały jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 
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5. Uchwała Nr X/50/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej na remont 

chodnika przy drodze powiatowej Nr 3244L w miejscowości Kolonia Sitno. 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała ta była podejmowana już na poprzedniej 

sesji, jednak ze względu na fakt, iż Powiat poprosił, aby słowo: „finansowej” zastąpić 

na „rzeczowej” podejmujemy ją jeszcze raz. 

Pan Wójt dodał, że my nie udzielamy Powiatowi pomocy finansowej tylko 

rzeczowej, ponieważ dotyczy to kostki. 
 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 
 

6. Uchwała Nr X/51/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sitno do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania „ Ziemia Zamojska”, 

 

Pan Wydmański zapytał, z czym wiąże się wstąpienie do LGD „Ziemia 

Zamojska”, – jakie są koszty i jakie oczekiwania? 

Pan Wójt odpowiedział, że w ramach LGD „Ziemia Zamojska” otrzymaliśmy 

środki, ponad 700tys. zł. Natomiast w tej chwili do stowarzyszenia dołączyły jeszcze 

dwie gminy, a wiec stowarzyszenie liczy 9 gmin. Ponadto będzie wpłata 10 groszy od 

mieszkańca. Jednak dzięki przystąpieniu do LGD pozyskujemy środki w ramach 

PROW. 

Pan Wydmański zapytał, czy możemy liczyć na poprawę placów zabaw, boisk 

sportowych z tego stowarzyszenia. 

Pan Wójt odpowiedział, że jak najbardziej tak. 

Ponadto Pan Wójt omówił, jakie zadania mogą być realizowane z LGD. 

Pan Biłant zapytał, co zostało zrobione w Stabrowie w ramach LGD. 

Pan Wójt odpowiedział, że dotychczas nic, ale może teraz coś będzie robione 

jak będzie dobry projekt.   

Pan Biłant zapytał, ile Stabrów wpłaca do Gminy podatku. 

Pan Wójt odpowiedział,: „(…) że jak zrobimy analizę to się okaże, iż taka 

miejscowość jak Stabrów, gdzie jest tyle dróg i robi się po trochu asfalty i inne 

rzeczy. To jest nieporównywalna z innymi miejscowościami takimi jak Kolonia 

Sitno, Janówka, Horyszów – Stara Kolonia. Więcej wydatków idzie niż w tych 

miejscowościach, dlatego że sieć dróg w Stabrowie w stosunku do liczby 

mieszkańców jest 4 razy większa niż gdzie indziej, a to są największe nakłady.” 

Dalej Pan Wójt powiedział, że największe jednak nakłady są poniesione na 

Osiedlu w Jarosławcu. 

Pan Szawarski stwierdził, że Stabrów nie jest pępkiem świata, są też inne 

miejscowości. 
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Pan Wydmański zapytał o koszty generowane przez Jarosławiec Osiedle oraz 

zapytał, czy jest inna taka miejscowość w Gminie Sitno, która płaci taki duży podatek 

przeliczając go na 1 m
2
. 

Pan Wójt przedstawił nakłady poniesione w Jarosławcu Dolnym i tak: koszt 

budowy kanalizacji sanitarnej do miasta wyniósł około 3, 5mln zł, budowa we 

wszystkich mieszkaniach po byłym Zakładzie Rolnym (47 mieszkań) instalacji 

gazowej centralnego ogrzewania i ciepłej wody( piecyki dwufunkcyjne) koszt około 

1, 7 mln zł, budowa kanalizacji i wodociągu na osiedlu prawie 3mln zł, budowa sieci 

gazowej, budowa pasażu z kostki brukowej przy blokach koszt około 2mln zł, 

budowa chodnika do krajówki. Wszystko są to ogromne koszty. 

Pan Wydmański odpowiedział, że instalacja gazowa została wykonana za 

fundusze mieszkańców, kanalizacja wykonana za opłaty adiacenckie. 

Następnie Pan Wydmański stwierdził, że opłata adiacencka została 

wprowadzona tylko u nich na Osiedlu, natomiast kanalizacja, wodociągi były 

wykonywane, też w innych miejscowościach. 

Pan Wójt odpowiedział, że w stosunku do tego, co zapłaciła Gmina za 

wykonanie tych wszystkich w/w przedsięwzięć opłaty mieszkańców były żadne. 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

 
 

7. Uchwała Nr X/52/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r.w sprawie 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Sitno 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że są drobne poprawki do uchwały, które zostały 

naniesione przez radcę prawnego – zmiany dotyczą podstawy prawnej i § 1. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie w/w poprawek do 

uchwały. 

Poprawka została przyjęta przy 11 głosach za, 4 głosach przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

 

Pan Wydmański zapytał, dlaczego w tej uchwale są połączone dwa oddziały – 

Oddziały Przedszkolne w Szkole Podstawowej w Jarosławcu jak ten odział już 

istnieje i Przedszkole Samorządowe w Sitnie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że tu nie jest nic połączone, są to dwie oddzielne formy 

mające na celu ustalenie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 



9 

 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 

przeciw 3 i 1 głosie wstrzymującym się. 
 

 
 

8. Uchwała Nr X/53/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy Sitno. 

 

Pan Wójt omówił uchwałę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 
 

9. Uchwała Nr X/54/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym 

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sitno dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych innych 

składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że wyniku redagowania projektu tej uchwały, dopisano 

punkt VII – opiekun stażu, który musi być. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie w/w poprawki do 

uchwały. 

Poprawka została przyjęta przy 12 głosach za, przeciw 0 i 3 głosach 

wstrzymujących się. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Państwo Radni przyjęli Uchwałę w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 

przeciw 0 i 4 głosach wstrzymujących się. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 
 

10. Uchwała Nr X/55/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2015 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia 

jej składu osobowego. 

 

Po przerwie Przewodniczący poprosił o podawanie propozycji kandydatów do 

Komisji Rewizyjnej. 

Zgłoszeni kandydaci według kolejności to: 
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- Tomasz Biłant – wyraził zgodę 

- Ryszard Szawarski – wyraził zgodę 

- Leszek Kozak – wyraził zgodę 

 

- Janusz Mazurek –wyraził zgodę 

- Jan Ryszczuk – nie wyraził zgody 

 

Pan Szawarski stwierdził, że jeżeli będzie podana kandydatura Pana Biłanta na 

członka Komisji Rewizyjnej to najprawdopodobniej będzie podobna sytuacja, jak na 

poprzednie sesji, a w związku z tym zaapelował do klubu radnych, aby zgłosili 

jakąkolwiek inną kandydaturę członka klubu. 

 

Pan Wójt powiedział,: „(…) że należałoby już zamknąć ten temat. Większość 

rady jest za tym, aby to była zgłoszona inna osoba z klubu”. 

Pan Polski powiedział, że skoro wszystkie działania Gminy są jasne, przejrzyste, 

nie ma nic do ukrycia, nie ma żadnych problemów ,to, dlaczego kolega nasz z klubu 

nie wchodzi. Nawet, gdy was jest dwóch w komisji to też możecie jakieś działania 

podjąć i przegłosować jednego człowieka. 

Pan Torba stwierdził, że to się chyba nie skończy, jeśli będzie dalej ta sama 

kandydatura. 

Pan Wójt powiedział, że patrząc po protokołach to nie ma sensu już do tego 

tematu wracać na następnej sesji. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy jest możliwość zmiany kandydata przez klub, 

patrząc na poprzednie głosowanie. 

Pan Wydmański powiedział, że podtrzymują kandydaturę Pana Biłanta na 

członka Komisji Rewizyjnej. 

 

W związku z tym Przewodniczący przystąpił do głosowanianad kandydaturą 

Pana Tomasza Biłanta na członka Komisji Rewizyjnej. 

W wyniku głosowania, za kandydaturą głosowało 3 radnych, przeciw 11 i 1 głos 

wstrzymujący się. 

 

W wyniku głosowania kandydatura Tomasza Biłanta nie została przyjęta. 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu osobowego nie został a 

zmieniona. 

 

Pan Wydmański powiedział, że do końca czerwca miały być dostarczone do 

Urzędu Gminy mapki do celów projektowych dotyczące Osiedla w Jarosławcu. Czy 

te mapki już dotarły i kiedy możemy liczyć na realizację projektów dróg 

i oświetlenia? 

Pan Wójt wyjaśnił, że szykujemy projekt pod kolejne fundusze. 



11 

 

Dalej Pan Wójt powiedział, że boisko na osiedlu zostało stalerzowane, 

wyrównane koparką, ustawiony kompostownik i na chwilę obecną więcej się nie da 

zrobić.  

Pan Wydmański zapytał o podjazd łączący osiedle z blokami mieszkalnymi. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tej chwili nie ma możliwości. 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno mgr Marian Tadeusz Bernat. 

Porusza zagadnienia: 

1. Poprawy chodników; 

2. Wykonania zbiornika na ON przy budynku Urzędu Gminy; 

3. Wystąpienia do PKP odnośnie stworzenia peronu w Jarosławcu; 

4. Domu seniora „60+” w Stanisławce (możliwość zakupu z tego projektu 

urządzeń do rehabilitacji i wyremontowania tych dwóch mieszkań, które tam 

są – dofinasowanie 80% i 20% środki własne, możemy uzyskać 180tys. zł na 

roboty budowlano montażowe i 70tys. zł na wyposażenie; 

5. Budynku Szkoły Podstawowej w Jarosławcu (potrzeba realizacji zaleceń 

Państwowej Straży Pożarnej w okresie wakacyjnym) - na ten cel opracowano 

już dokumentację za kwotę 7,38tys. zł i teraz jeszcze pozostaje kwestia 

wykonawstwa; 

6. Budowy parkingu przy Orliku w Jarosławcu( mamy już pozwolenie na 

budowę); 

7. Koncepcji remontu budynku Urzędu Gminy ( remont dachu); 

8. Wymiany dachu na Szkole w Horyszowie Polskim (potrzeba przeznaczenia 

5tys. zł na wykonanie projektu na wymianę pokrycia i zgłoszenie); 

9. Uwzględnienia Szkoły w Horyszowie Polskim w projekcie na ogniwa 

fotowoltaiczne; 

10. Zawodów strażackich w Cześnikach; 

11. Wystawy w LODR; 

12. Zawodów o Puchar Wójta; 

13. Organizacji dożynek gminnych; 

 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 
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Ad. 7 

 

Sprawy różne. 

 

Pan Gąsior podziękował, za zakup stroi strażackich dla kobiecej drużyny ze 

Stanisławki. 

Pan Ryszczuk zapytał, jak będzie wyglądała sprawa śmietników dla straży 

pożarnej. 

Z-ca Wójta zaproponował, aby nie składać deklaracji. 

Pan Wójt powiedział, że lepiej będzie, jeżeli będą te śmietniki w straży, jednak 

musimy to przeanalizować. 

Pan Kozak powiedział, że w Czołkach za gazownią nie można dojechać na łąki, 

ponieważ jest zarośnięte krzakami. 

Pani Chaińska podziękowała za prace wykonane na drodze Wólka 

Horyszowska- Karp. 

Pan Biłant poinformował, że zgłaszał mu Pan Ziarkiewicz, iż niewycięte są 

krzaki przy drodze. 

Pan Wójt powiedział, że musi Pan Ziarkiewicz zgłosić się do Pani sołtys, 

ponieważ wszystkie krzaki na polach, czy tez inne Pan Surmacz wyciął, a to jest 

sprawa sąsiedzka i o tym nie było mowy. 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił następujące pisma: 

1. Pani Markiewicz z prośbą o wydzierżawienie lokalu użytkowego o pow. 

użytkowej około 30 m
2
w miejscowości Stanisławka na cele stworzenia centrum 

rehabilitacji; 

2. Mieszkańców Osiedla Jarosławiec po byłym zakładzie rolnym, którzy są 

przeciwni usytuowaniu kompostownika, a także oznaczeniom na tablicy 

informacyjnej dot. rzeczywistego ich miejsca zamieszkania. 

3. W sprawie utworzenia peronu PKP w Jarosławcu. 

4. Wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Zamościu. 

5. Krajowej Rady Sędziów Społecznych z prośbą właściwy dobór ławników. 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarosławcu z prośbą o przyznanie dodatkowych 

środków w związku zaleceniami wydanymi przez Państwową Straż Pożarną. 

7. Sołectwa wsi Kolonia Sitno w sprawie utrzymania kursu linii autobusu 49 

z godziny 16.00 przez okres wakacyjny. 

Pan Wójt wyjaśnił, że autobus ten będzie kursował. 

Kolejno Wójt powiedział, że musimy zorganizować zebranie wspólnoty gruntowej 

Jarosławca i wybrać zarząd. 
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Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr IX/2015 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

Protokołem i czy są do niego uwagi. 

W głosowaniu nad protokołem brało udział 14 radnych- jeden z radnych zwolnił 

się w czasie sesji. 

Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym przy 13 

głosach za i 1 głosie wstrzymującym się.  

 

 

Ad. 9 

 

Lustracja terenu gminy Sitno dotycząca potrzeb remontowych i inwestycyjnych. 

 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami wszyscy Radni udali się w trasę objazdową po 

terenie gminy. 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

      Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: Piotr Harczuk            
PRZEWODNICZĄCY 

              RADY GMINY 

Krzysztof Klikicki 

 

 

 

 

 

 


